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服法
成⼈：每次服⼀⾄⼆粒，需要時每隔四⼩時服⽤⼀次，⼆⼗四⼩時內不可服
⽤超過⼋粒。兒童(⼗⼆歲以下)：請服⽤兒童「必理痛」退燒⽌痛藥丸或藥
⽔。服⽤時避免飲⽤過量咖啡或茶。
Dosage
Adults: Take 1-2 caplets every 4 hours as required. Do not exceed 8 caplets in 24 hours. 
Children (under 12): Take Panadol for Children (in chewable tablets or suspension).  
Avoid drinking too much tea or coffee whilst taking these caplets.
注意：服⾷過量有危險。不可服⽤多於指定份量。請勿同時服⽤超過⼀種含
撲熱息痛的藥物。不適當使⽤撲熱息痛可引致肝中毒及嚴重肝功能受損。請
將此藥及其他藥品放在兒童不易觸及的地⽅。請貯存於25°C以下。
Caution. It is dangerous to exceed the stated dose. Do not exceed the stated        . 
dose. Do not take more than one Acetaminophen containing product.
Inappropriate use of Acetaminophen may potentially cause liver toxicity and 
severe liver damage. Keep this and all medications out of reach of children. 
Store below 25°C. 
Each caplet contains Paracetamol (Acetaminophen) 500mg and Caffeine 65mg. 
Manufactured by GlaxoSmithKline
(Dungarvan) Ltd., Knockbrack,
Dungarvan, Co. Waterford, Ireland.
Trade marks are owned by or licensed to the
GSK group of companies
© 2023 GSK group of companies or its licensor
Reg No.:HK-53827
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主治：有效紓緩⽉經時
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For fast relief of period pain.
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